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Verslag van de vergadering van de gemeenteraadscommissie financiën van 8 
november 2021 (digitale vergadering via Teams) 
 
 
Aanwezige leden : Louis Haerinck (LH), Marleen Prat (MP), Carl De Donder (CD), 

Jurgen Beke (JB), Philip Ghekiere (PG), Wim Vermeulen (WV), Filip 
Terryn (FT), Frans Kemseke (FK), Sandra De Leeuw – Goussey 
(SD), Arne Desmet (AD) 

Te gast: leden CBS 
 
Verontschuldigd : --- 
 
 
__________________________________________________________________________ 
 
 
De voorzitter opent de zitting om 19.00u (Teams) en kadert de situatie waarin deze 
commissie digitaal doorgaat.  Tijdens deze digitale zitting wordt geen publiek toegelaten.  Hij 
heet ook de leden van het college van burgemeester en schepenen welkom. 
 
1. Verslag CF 01.21 
 
 Het verslag wordt unaniem goedgekeurd. 
 
2. Aanpassing meerjarenplan 2 2020-2025 
 
 De voorzitter leidt deze aanpassing meerjarenplan in, waarna AD een toelichting geeft 

over schema SNW en schema M2W. 
 Schepen Louis licht de nieuwe actie BOA toe (buitenschoolse opvang en activiteiten). 
 Schepen Regine antwoordt bevestigend op de vraag van FK of Fluvius ook andere 

gebouwen zal onderzoeken.  Alleen zal niet alles in 1 keer gebeuren.  FT vraagt of het 
nieuwe vrijetijdspunt op de plaats zal komen van de huidige bibliotheek.  Regine 
antwoordt van niet, en vult aan dat er sociale woningbouw zal komen op de depot-site 
in de Stationsstraat, en dat de gemeente dan naast het centrumpark het nieuwe 
vrijetijdspunt kan bouwen. 

 LH vraagt of in het volgend MJP die 7,25 miljoen euro al vast ligt.  AD en Regine lichten 
dit verder toe.  Er ontstaat tussen alle partijen (meerderheid en oppositie) een debat 
over de wenselijkheid van lange-termijn-projecten, ook als dit legislatuur overschrijdend 
is, al dan niet met nieuwe ploegen in het bestuur. 

 Schepen Sandra heeft het vooral over het financiële: de gevolgen van de beslissingen 
worden zichtbaar in de schema’s. 

 Schepen Matthias geeft uitleg over de veldverlichting bij sport en over het 
landbouwpark.  Daarnaast gaat het over de ontsluiting van industriegebied aan het 
recyclagepark naar de Stationsstraat, en over het feit dat op de dienst omgeving steeds 
meer dossiers behandeld moeten worden.  FT vult aan dat betreft het landbouwpark de 
provincie de landbouw meer wil promoten, en dat dit een redelijk breed concept is. 

 De burgemeester heeft geen grote wijzigingen te melden in deze AMJP, het 
schoolproject is goed gestart. 

 Schepen Bert is afwezig, en Regine laat weten dat de plannen met het Bokkeslot 
financieel voorzien zijn in de AMJP, maar niet als prioritaire actie.  Er volgt nog een 
klein debat over deze plannen. 

 Aanvullend worden de schema’s M2 en M2W overlopen, waarover er geen verdere 
vragen zijn.  JB bespreekt ook de grootste wijzigingen in de exploitatiekredieten. 

 De geraamde schuldpositie stijgt richting 1.050 euro per inwoner tegen het einde van 
het MJP. 
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3. Advies 
  
 Marleen Prat: gunstig 
 Philip Ghekiere: gunstig 
 Louis Haerinck: gunstig 
 Carl De Donder: gunstig 
 Filip Terryn: onthouding 
 Frans Kemseke: gunstig 
 Jurgen Beke: gunstig 
 Wim Vermeulen: heeft ondertussen de zitting verlaten wegens de start van het 

bijzonder comité sociale dienst 
 
4. Varia 
 
 FK heeft een vraag over architect Snoeck, namelijk wat de volledige kost is.  De 
burgemeester belooft om de cijfers nog eens op te vragen. 
 LH vraagt of de volgende gemeenteraad ook via Teams zal verlopen.  De 
burgemeester antwoordt dat dit nog niet besproken werd. 
 PG kondigt een wissel in de commissie financiën aan . 
 
Daarna bedankt de voorzitter de dienst financiën, het college van burgemeester en 
schepenen, en alle gemeentelijke diensten voor hun bijdrage aan deze AMJP.  Tenslotte 
sluit de voorzitter de vergadering om 20.16u. 


